
Blomstervænget 
 

Referat af generalforsamling  
Søndag den 28. juni 2020 kl. 10.00 

Bedstes Hus 
 

17 parceller var repræsenteret på generalforsamlingen, fordelt på følgende grundejere: 
 
Blomstervej: 11,12,14 
Krokusvej: 1, 2, 3, 7, 9, 10, 13, 22,  
Tulipanvej:  2, 4, 5, 6, 9,15,  
 
Formanden bød velkommen, og vi sang Blomstervængets sang. 
 

1. Valg af dirigent. 
Kurt Kristensen blev foreslået som dirigent og valgt. Dirigenten konstaterede at 
generalforsamlingen var lovligt indkaldt. 
 

2. Formandens beretning. 
Eksternt bilag. 
 
Spørgsmål og bemærkninger til beretningen: 
Erik Jensen, Krokusvej 9: Vejene støver fortsat meget, og folk kører alt for stærkt. 
Jens Lydolph Nielsen, Krokusvej 10: vi skal hjælpe hinanden og holde farten nede og 
kontakte dem som kører for stærkt. Behandlingen med harpiks akkumulerer, og skal 
gentages med jævne mellemrum. 
Bodil Søndergaard, Krokusvej 22: Forslag om at opsætte skilte med teksten: Hvis det 
støver bag dig, kører du for stærkt 
 
Per Tærsbøl, Krokusvej 13: Hæk på begge hjørner af Krokusvej/Blomstervej for høj og 
det kan medføre farlige situationer når man ikke kan orientere sig ordentligt. 
 
Jane Sørensen, krokusvej 3: Sti for enden af Tulipanvej er meget tilgroet. Niels-Ove som 
bor ved siden af stien vil gerne beskære, men vil ikke lave stien for åben. 
 
Formandens beretning godkendt 
 

3 Aflæggelse af regnskab 2018/2019. 
Regnskab omdelt og kassereren gennemgik posterne.  
Årets resultat -9.876,75 kr. og egenkapital 55.290,48 kr. 



 
 

4. Valg af medlemmer til bestyrelsen 
Mette Winther og Poul Bjergved var på valg, og blev begge genvalgt. 
 

5. Valg af suppleanter. 
Mogens Gyldenvang og Niels-Ove Jørgensen var på valg. Begge blev valgt. 
 

6. Valg af revisor. 
Kurt Christensen blev genvalgt som revisor. 
 

7. Fastlæggelse af kontingent for det kommende år. 
Kontingent for 2020/21 er uændret 400 kr. 
 

8. Indkomne forslag. 
Der var ikke fremsendt nogen forslag. 

9. Eventuelt. 
Festudvalgets arbejde har været sat på hold under koronaen, men er nu startet op igen. 
Der er pt. 42 voksne og 11 børn tilmeldt, så det er beslutte at holde festen.  
Hanne Jørgensen fra festudvalget efterspørger et sted at holde festen. Forslag om 
græsset mellem Krokusvej 7 og 5 eller på vejen for enden af Blomstervej. 
 
 
Per Tærsbøl, Krokusvej 13, Er uforstående overfor placereingen af legepladsen ved 
krydset Stillinge Strandvej og Drøsselbjergvej. 
 
Poul takkede dirigenten for god ledelse af møde og takkede medlemmerne for fremmøde. 
 
Dirigenten takkede af, og mødet sluttede med frokost i buffeten. 
 
 
 

Hilsen Mette 


